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Projekt – Protokołu  nr LXXII (72) z Sesji Rady Powiatu w Gołdapi 

w dniu 25 października 2023 r.  

    w godz. 1301-1405 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Anna Iwaniuk stwierdziła quorum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych uchwał i przyjmowanie sprawozdań: na 15 Radnych 

stanowiących ustawowy skład Rady obecnych było 13 Radnych /lista obecności  

w załączeniu- zał. nr 1 do protokołu/.  

Obecni: 

1. Adam Bruś 

2. Andrzej Ciołek  

3. Józef Dominiuk  

4. Jarosław Wiktor Dzienis  

5. Anna Falińska 

6. Alicja Anna Iwaniuk  

7. Małgorzata Marianna Kuliś  

8. Marek Kuskowski  

9. Leszek Retel  

10. Grażyna Barbara Senda  

11. Karol Szablak 

12. Wioletta Tomaszewska-Walc  

13. Marzanna Marianna Wardziejewska  

14. Piotr Wasilewski 

15. Stanisław Wójtowicz 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Anna Iwaniuk poinformowała wszystkich 

uczestników sesji Rady Powiatu w Gołdapi, iż obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Anna Iwaniuk przywitała przybyłych na Sesję 

Radnych Rady Powiatu, dyrektorów powiatowych jednostek organizacyjnych, naczelników  
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i pracowników Starostwa Powiatowego oraz otworzyła obrady LXXII (72) Sesji Rady 

Powiatu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przedstawiła proponowany porządek 

obrad. Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk zapytała, czy są jakieś uwagi bądź 

zmiany do porządku obrad /porządek obrad w załączeniu –zał. nr 2 do protokołu/. Przewodnicząca 

Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk poinformowała że na podstawie art.14 ust.3 i art.15 ust.2 

ustawy proponuje zmianę porządku obrad dzisiejszej Sesji poprzez dodanie w pkt 7„podjęcie 

uchwał Rady Powiatu w sprawach” podpunktu d w brzmieniu /zmiany do porządku obrad  

w załączeniu- zał. nr 3 do protokołu/. 

 

7 d) Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Powiatu Gołdapskiego na lata 2023–2036. 

 

Uwag do wprowadzonych zmian nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady przeszłą do przegłosowania zmian do porządku. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie zmian do porządku poprzez dodanie w punkcie 7 podpunktu d w brzmieniu 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gołdapskiego na lata 2023–2036. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Leszek 

Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna 

Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski. 
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Ad. 3.  

Przewodnicząca poinformowała, iż protokoły z LXX (70), LXXI (71) Sesji Rady Powiatu 

zostały wyłożone do wglądu i przesłany drogą elektroniczną. Przewodnicząca Rady zapytała, 

czy Radni mają uzupełnienia bądź sprostowania do protokołów. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeszła do przegłosowania protokołów.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXX (70), LXXI (71) Sesji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Leszek 

Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna 

Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz. 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski. 

 

Ad. 4.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przedstawiła informację 

Przewodniczącego Rady z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk poinformowała, że miała stały kontakt  

z kierownikami jednostek organizacyjnych powiatu, pracownikami Starostwa, a przede 

wszystkim Zarządem Powiatu między innymi: 

– zajmowała się sprawami bieżącymi Rady Powiatu,  

– pracowała nad porządkiem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu, 

– pełniła dyżur we wtorek w godz. 14.30 – 15.30. oraz była w stałym koncie z Biurem Rady. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu.  
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Ad. 5 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że w terminie  

od 21 września 2023 roku do 25 października 2023 roku Zarząd Powiatu w Gołdapi odbył  

5 posiedzeń, na którym zajmował się między innymi /informacja w załączeniu- zał. nr 4 

do protokołu/: 

1. Zarząd Powiatu podjął uchwały w sprawie: 

a) przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, składającej się z działki nr 302/4 o pow. 0,0143 ha, położonej w 

obrębie Żytkiejmy gmina Dubeninki, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego; 

b) udzielenia pełnomocnictwa do samodzielnego reprezentowania Powiatu Gołdapskiego  

w sprawach związanych z udziałem Zespołu Szkół Zawodowych w projekcie „Nasza 

szkoła – nasze szanse”  w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na lata 2021-2027, Priorytet 6: Edukacja i kompetencje EFS+, 

Działanie 6.4: Edukacja zawodowa; 

c) zmian budżetu powiatu w roku 2023 – 2 uchwały; 

d) przyjęcia kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Gołdapskiego za III 

kwartał 2023 roku. 

2. Zarząd rozpatrzył  

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerami ewidencyjnymi 

działek: 225/2 o pow. 0,1208 ha, 229/1 o pow. 0,1208 ha i 248 o pow. 0,9522 ha, 

położonej w obrębie Dąbrówka Polska gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność 

Powiatu Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerami ewidencyjnymi 

działek: 98 o pow. 0,6076 ha, 101/1 o pow. 0,1064 ha  i 103/2 o pow. 1,9502 ha, 

położonej w obrębie Gryżewo gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu 

Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 103/2 o pow. 0,4586 ha, położonej w obrębie Kierzki gmina Banie Mazurskie, 

stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego; 
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✓ wniosek w sprawie wygaszenia trwałego zarządu dla nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 302/4 o pow. 0,0143 ha, 

położonej w obrębie Żytkiejmy gmina Dubeninki, stanowiącej własność Powiatu 

Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerami ewidencyjnymi 

działek: 109/1 o pow. 0,0155 ha i 113/1 o pow. 0,0200 ha, położonej w obrębie 

Sapałówka gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerami ewidencyjnymi 

działek: 110/1 o pow. 0,0079 ha i 115/1 o pow. 0,0339 ha, położonej w obrębie 

Sapałówka gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 138/5 o pow. 0,0060 ha, położonej w obrębie Sapałówka gmina Banie 

Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego; 

✓ wniosek w sprawie ogłoszenia otwarty konkurs ofert na realizację zadania publicznego  

w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej oraz świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego na terenie powiatu gołdapskiego  

w 2024 roku; 

✓ wniosek w sprawie wyrażenie zgody na podjęcie prac zmierzających do sprzedaży  

w drodze bezprzetargowej części nieruchomości wydzielonej z działki, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 992/2 o pow. 0,3729 ha, położonej w obrębie 2 miasto Gołdap, 

która wchodzi w skład drogi powiatowej Nr 4831N. 

3. Zarząd opracował projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

✓ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023–2036 –  

2 projekty uchwał; 

✓ zmian budżetu powiatu w roku 2023 - 2 projekty uchwał; 

✓ zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania w 2023 

roku; 

✓ przyjęcia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez powiat gołdapski w roku szkolnym 2022/2023; 
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✓ wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Wojewodą Warmińsko-

Mazurskim a Powiatem Gołdapskim dotyczącego przyjęcia do wykonania niektórych 

zadań z zakresu administracji rządowej związanych z przygotowaniem  

i przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej. 

 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że w dniu 21 września 

2023 roku Rada Powiatu w Gołdapi na LXX (70) posiedzeniu podjęła 8 uchwał, których 

projekty opracował: Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi - 1 projekt uchwały; 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi - 1 projekt uchwały; Główny specjalista 

ds. organizacji pozarządowych - 1 projekt uchwały; Główny specjalista ds. zdrowia  

i pomocy społecznej - 1 projekt uchwały; Wydział Finansowy – 2 projekty uchwał;  

Rada Powiatu – 2 projekty uchwał.  Natomiast, że w dniu 9 października 2023 roku Rady 

Powiatu w Gołdapi na LXXI (71) posiedzeniu podjęła 2 uchwały, których projekty 

opracował: Wydział Finansowy – 2 projektów uchwał. Powyższe uchwały zostały 

przekazane Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz Wojewodzie Warmińsko – Mazurskiemu 

w celu poddania kontroli zgodności z prawem oraz publikacji. Uchwały zostały 

zrealizowane zgodnie z ich treścią. Szczegółowa informacja dostępna jest w Biurze Rady  

i Zarządu Powiatu. 

 

Przyszedł Radny Pan Jarosław Dzienis godzina 13.10 

 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że uczestniczyła  

w następujących przedsięwzięciach:  

1. 4 października 2023 r. w spotkaniu z panem Stephanem Grigatem – przewodniczącym 

Kreisgemeinschaft Gołdap i Stowarzyszenia Gołdap Prusy Wschodnie;  

2. 8 października 2023 r. w koncercie z udziałem Chóru Katedry Św. Proroka   

z Ratnego na Wołyniu w ramach XXII Międzynarodowych Koncertach Muzyki 

Cerkiewnej; 

3. 9 października 2023 r. w uroczystym przekazaniu przez Ministra Janusza Cieszyńskiego 

oraz Senator Małgorzatę Kopiczko promes na realizację kolejnych inwestycji w powiecie 

gołdapskim o łącznej wartości 10 000000.00 zł w ramach VIII edycji Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. Pozyskane środki zostaną 

przeznaczone na: Modernizację dróg powiatowych o numerach: 1974N Linowo- 
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Przerośl, 1790N Rudzie – granica powiatu, 1892N Dubeninki w kierunku miejscowości 

Cisówek - wartość dofinansowania 8 000 000,00 zł natomiast 2 000 000,00 zł  

z przeznaczeniem na zakup sprzętu do  modernizacji dróg dla Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi; 

4. 12 października 2023 r. w spotkaniu z Wiceministrem Zdrowia Waldemarem Kraską oraz 

Senator RP Małgorzatą Kopiczko na którym przekazano informację o udzieleniu 

dofinansowania na zakup ambulansu z wyposażeniem dla ratownictwa medycznego 

GoldMedica SP z o.o. w Gołdapi. Kwota udzielonego dofinansowania wynosi  

500 000,00 zł.; 

5. 13 października 2023 r. z okazji Dnia Edukacji Narodowej w spotkaniach w Zespole 

Szkół Zawodowych w Gołdapi, Liceum Ogólnokształcącym im. Jana Pawła II  

w Gołdapi oraz w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi natomiast  

w Zespole Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi – Wicestarosta; 

6. 16 października 2023 r. w Posiedzeniu Konwentu Powiatów Województwa Warmińsko 

Mazurskiego w Olsztynie;  

7. 20 października 2023 r. w  Obchodach Święta Terenowych Organów Wykonawczych  

w Olsztynie. 

 

Ad. 6. 

Wiceprzewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Grażyna 

Senda poinformowała, iż posiedzenie Komisji Stałych Rady Powiatu odbyło się w dniu  

24 października br. Wiceprzewodnicząca przedstawiła opinie Komisji Stałych Rady Powiatu  

do materiałów będących przedmiotem posiedzenia Sesji Rady Powiatu Przewodniczący 

Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, Ochrony 

Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pani Grażyna Senda poinformowała,  

że komisja wniosków nie wypracowała /opinia Komisji Stałej w załączeniu – zał. nr 5 do protokołu/ 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Józef Dominiuk poinformował, że w dniu  

24 października 2023 roku Komisja Rewizyjna przeprowadziła informację z zakresu 

przygotowania do sezonu zimowego 2023/2024. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

Pan Józef Dominiuk dodał, że na posiedzeniu został wypracowany jednej wniosek  
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o dofinansowanie z Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi  

na maszyny, które zostaną nowo zakupione oraz modernizację warsztatu.  

 

Ad. 7a 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań 

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na zadania w 2023 roku /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu – zał.nr 6  

do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że zgodnie z art. 35a ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych w związku z art. 12 pkt 11 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku, o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości 

Rady Powiatu należy określanie zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, oraz wysokości środków, jakie przeznacza na ich realizację. Pismem  

z dnia 29.09.2023r. znak AF-722-1-3/AL/23 Powiatowy Urząd Pracy w Gołdapi 

poinformował, iż w związku z brakiem zainteresowania dofinansowaniem w ramach 

zaplanowanych zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej na 2023r., prosi o przesunięcie 

niewykorzystanych środków w kwocie 52.141,44zł na zadania dotyczące rehabilitacji 

społecznej osób niepełnosprawnych.  Ponadto pozostają wolne środki na zadaniach 

dotyczących rehabilitacji społecznej osób niepełnosprawnych, tj.: dofinansowaniu do sprzętu 

rehabilitacyjnego kwota 4.524,80zł, dofinansowaniu do uczestnictwa w turnusie 

rehabilitacyjnym kwota 29,00zł. Biorąc pod uwagę potrzeby osób niepełnosprawnych 

proponuje się powyższe kwoty  w łącznej wysokości 56.695,24zł rozdysponować  

na następujące zadania z zakresu rehabilitacji społecznej osób niepełnosprawnych: 

dofinansowanie przedmiotów ortopedycznych i środków pomocniczych kwotę 41.362,10zł, 

dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych kwotę 5.701,49zł, dofinansowanie 

likwidacji barier w komunikowaniu się kwotę 1.264,65zł, dofinansowanie likwidacji barier 

technicznych kwotę 8.367,00zł. Po analizie zgłaszanych potrzeb oraz pozytywnej opinii 

Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych przesunięcie środków 

finansowych na powyższe zadania jest uzasadnione. Podział środków finansowych PFRON 

jest uzasadniony możliwościami finansowymi, potrzebami racjonalnego gospodarowania 
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środkami oraz potrzebami wnioskodawców. W związku z powyższym podjęcie niniejszej 

uchwały jest zasadne. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania w 2023 roku. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski. 

 

Ad. 7b 

Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przyjęcia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez powiat gołdapski w roku szkolnym 2022/2023 /projekt 

uchwały Rady Powiatu  w załączeniu – zał. nr 7 do protokołu/. 

Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że zgodnie z art. 11 

ust. 7 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe organ wykonawczy jednostki 

samorządu terytorialnego, w terminie do dnia 31 października, przedstawia organowi 

stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych tej jednostki za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach: egzaminu 

ósmoklasisty, egzaminu maturalnego i egzaminu zawodowego, z uwzględnieniem działań 
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podejmowanych przez szkoły nakierowanych na kształcenie uczniów ze specjalnymi 

potrzebami edukacyjnymi, w szkołach tych typów, których prowadzenie należy do zadań 

własnych jednostki samorządu terytorialnego; nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez 

kuratora oświaty lub właściwego ministra w szkołach i placówkach tych typów i rodzajów, 

których prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu terytorialnego. Główny 

specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że w zeszłym roku szkolnym 

w liceum uczyło się 262 uczniów, w Zespole Szkół Zawodowych w technikum 380 uczniów 

natomiast w szkole branżowej 172. Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska 

dodała, że jeśli chodzi o Zespół Placówek to oddział przedszkolny liczył 17 uczniów, szkoła 

podstawowa 57 uczniów, szkoła przysposabiająca do pracy 12 uczniów, wczesne 

wspomaganie 64 uczniów. Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska dodała,  

że w poprzednim roku szkolnym w Liceum Ogólnokształcącym im. Jana Pawła II było  

4 nauczycieli początkujących, 12 mianowanych oraz 17 dyplomowanych. W Zespole Szkół 

Zawodowych ta liczba wynosiła 14 początkujących, 8 mianowanych, 26 dyplomowanych.  

W Zespole Placówek Edukacyjno- Wychowawczych 15 początkujących, 7 mianowanych  

i 4 mianowanych a w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 2 początkujących,  

4 mianowanych, 5 dyplomowanych. Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska 

podała informację na temat zdawalności poszczególnych egzaminów. Główny specjalista  

ds. edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że jeśli chodzi o egzamin maturalny  

to w 2023 zdało go 53 uczniów z technikum oraz 66 uczniów z liceum ogólnokształcącego. 

Zdawalność już po poprawkach wyniosła 97% w liceum oraz prawie 74% w technikum. 

Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska powiedziała, że odbyły się dwie tury 

egzaminów zawodowych. Pierwsza tura odbyła się w okresie zimowym, a druga w okresie 

letnim. Zdawalność różniła się w zależności od danej kwalifikacji. W turze letniej  

do egzaminu pisemnego przystąpiło 107 osób, 112 do egzaminu praktycznego  

i 104 do obu z nich. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Rady Powiatu. 

 

Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska odniosła się  do pytania, które zostało 

wczoraj zadane przez Panią Radną.  
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Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska wspomniała, że we wrześniu zarząd 

podjął uchwałę, dzięki której dyrektor zespołu szkół zawodowych został upoważniony do 

samodzielnego reprezentowania organu prowadzącego w kwestii pozyskania kolejnych 

środków na realizację kolejnego dużego projektu edukacyjnego, który nosi nazwę Nasza 

Szkoła Nasze Szanse. Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska dodała, że 

wniosek aplikacyjny miał być złożony we wrześniu tego roku natomiast została podjęta inna 

decyzja i panorama czasowa zmieniła się. Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona 

Dębowska poprosiła Pana Dyrektora o przedstawienie jak wygląda to czasowo i dlaczego 

zapadła taka decyzja.  

 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk powiedział, że zanim szkoła złoży 

jakikolwiek wniosek lub projekt odnośnie dofinansowania to wykonuje analizę, która jest 

zrobiona na podstawie uczniów, którzy uczęszczają do szkoły w obecnym momencie. 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk poinformował, że szkoła nie 

złożyła wniosku, ponieważ w tym momencie szkoła realizuje jeszcze jeden projekt Szerokie 

Horyzonty, który miał zakończyć się we wrześniu. Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan 

Piotr Bartoszuk dodał, że na prośbę szkoły Urząd Marszałkowski przedłużył czas realizacji 

projektu do końca listopada. Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk 

poinformował, że ilość młodzieży, która będzie mogła w takim projekcie uczestniczyć 

wyniosła 30 uczniów, która do końca projektu musi ukończyć 18 lat. Dyrektor Zespołu Szkół 

Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk dodał, że reforma oświatowa sprawiła, że przychodzą do 

szkoły uczniowie o co najmniej rok młodsi.  Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr 

Bartoszuk powiedział, że diagnoza pokazała, że byłby problem ze znalezieniem uczniów 

osiemnastoletnich, którzy będą mogli ten projekt realizować. Dyrektor Zespołu Szkół 

Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk poinformował, że gdyby otrzymano środki teraz z tego 

projektu, który był złożony we wrześniu, to najprawdopodobniej realizacja tego projektu 

rozpoczęłaby się z początkiem marca, ewentualnie w lutym. Dyrektor Zespołu Szkół 

Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk dodał, że diagnoza pokazała, że szkoła nie miałaby  

możliwości wtedy zrealizowania tego projektu w sposób wystarczający. Dyrektor Zespołu 

Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk powiedział, że żeby zakończyć ten projekt, który 

szkoła obecnie realizuje uczestniczą w kursie na prawo jazdy na przykład uczniowie, którzy 

kończą 18 lat tego roku w listopadzie, bo szkoła musiała posiłkować się wszystkimi uczniami, 

których można było do tego projektu dopuścić. Postanowiono, że zostanie złożony projekt  
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w lutym. Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk powiedział, że w tym 

momencie o pół roku wydłuża się realizacja tego projektu i dzięki tej liczbie 30 uczniów 

mamy więcej uczniów, którzy będą mogli uczestniczyć w tym projekcie. Dyrektor Zespołu 

Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk dodał, że jest to dobrowolna rzecz szkoły, że składa 

takie projekty. Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk powiedział, że w 

obecnych piątych klasach, które mamy, nie mają już nikogo, kogo mogliby dać do tego 

projektu, ponieważ wszystkie osoby, które chciały w tym projekcie uczestniczyły Dyrektor 

Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk dodał, że uczestnictwo w takim projekcie to 

jest po pierwsze prawo jazdy ale również uczestnictwo w innych kursach zawodowych 

zależne od kwalifikacji oraz staże, w których uczniowie muszą uczestniczyć. Nie 

uczestnictwo w czymkolwiek dyskwalifikuje tych uczniów, bo oni nie mogą zakończyć tego 

projektu. Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk poinformował, że każdy 

projekt kończy się weryfikacją wskazań, które trzeba zrealizować z wniosku. Dyrektor 

Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk dodał, że  jeżeli we wniosku było zapisane, 

że realizacja projektu będzie uznana za satysfakcjonującą, jeśli 80% uczniów zaliczy te kursy, 

to robiono wszystko żeby ci uczniowie te kursy pozaliczali. Dyrektor Zespołu Szkół 

Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk powiedział, że nie wszyscy uczniowie w takim projekcie 

też mogą realizować się, bo nie spełniają pewnych wymogów rekrutacyjnych, choć na chwilę 

obecną wszyscy uczniowie klas piątych i trzecich klasy, klasy branżowej, którzy chcieli,  

w takim projekcie uczestniczyli.  Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk 

powiedział, że na pewno teraz w lutym złożą taki projekt, który będzie dotyczył takich 

samych kwestii ale baza uczniów będzie zdecydowanie większa.  

 

Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że oczywiście, każdy zdaje sobie sprawę, że to jest 

pewien ciąg, że to muszą być odpowiedni ludzie, że odbywa się rekrutacja ale rekrutując 

również do szkoły potencjalnych uczniów jest na Państwa sztandarach jak gdyby taka lekka, 

że tak powiem obietnica, że bezpłatne prawo jazdy tu zdobędziesz i no niektórzy z młodych 

ludzi w tym roku kończąc 18 lat i szkołę przede wszystkim już tej szansy nie dostaną. Radna 

Pani Anna Falińska zapytała czy może Pan Dyrektor się orientuje, ile z tych dzieci zostało 

pozbawiono tej możliwości 

 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk odpowiedział, że nie ma takich 

uczniów. Nie ma takich uczniów klas piątych i klas trzecich z wyjątkiem klasy 
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wielozawodowej, bo tacy uczniowie nie mogą uczestniczyć po prostu w projekcie, ponieważ 

takie są założenia projektu. 

 

Radna Pani Anna Falińska zapytała czy to oznacza, że nie ma uczniów, którzy nie dostaną 

prawa jazdy. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk odpowiedział, że, jeśli nawet 

będzie projekt złożony w lutym lub w marcu, to szkoła zacznie go realizować od 1 września, 

więc uczniowie będą mieli cały rok na to, żeby jeszcze uczestniczyć w takim następnym 

projekcie. Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk poinformował,  

że gdyby szkoła rozpoczęła jego realizację w marcu, to do kwietnia klasa piąta by nie była  

w stanie zaliczyć tego projektu, ponieważ oprócz kursu prawa jazdy, który trwa bardzo często 

długo, są dodatkowo inne kursy, więc klasa piąta technikum nie byłaby w stanie tego zaliczyć 

i zrealizować tego projektu.  

 

Radna Pani Anna Falińska  zapytała czy nie złożenie tego wniosku, to nie jest zaniedbanie, 

tylko brak chętnych osób. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk odpowiedział, że tak, to jest także 

przyczyną. 

 

Radna Pani Anna Falińska podziękowała Panu Dyrektorowi za odpowiedź.  

 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk dodał, że czasami bywa tak,  

że uczeń na swoją prośbę rezygnuje z pewnych kursów i  nie ukrywają, że nie będą brane 

osoby do kursów, które nie uczęszczają na przykład do szkoły, ponieważ to też jest jakaś 

nagroda dla młodzieży. Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk podkreślił, 

że projekty to nie tylko kursy ale są to też zajęcia dla uczniów, czy to z matematyki,  

czy z języka angielskiego. Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk dodał, 

że tu nie wystąpiło żadne zaniedbanie i była to świadoma decyzja. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez powiat gołdapski w roku szkolnym 2022/2023. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski 

 

Ad. 7c 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Wojewodą Warmińsko-Mazurskim a Powiatem Gołdapskim dotyczącego przyjęcia  

do wykonania niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych  

z przygotowaniem i przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej /projekt uchwały Rady Powiatu  

w załączeniu – zał. nr 8 do protokołu/. 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że zgodnie z art. 57 ust 4 i 8 ustawy 

z dnia 11 marca 2022 r. o obronie Ojczyzny za przeprowadzenie kwalifikacji wojskowej 

na terenie powiatu (miasta na prawach powiatu) odpowiada starosta (prezydent miasta). 

Kwalifikacja wojskowa jest realizowana przez jednostki samorządu terytorialnego jako zadnie 

zlecone z zakresu administracji rządowej. W związku z tym konieczne jest zawarcie 

stosownego porozumienia z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim w zakresie przyjęcia 

niektórych zadań z zakresu administracji rządowej należących do właściwości Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego, dotyczących przygotowywania i przeprowadzania kwalifikacji 

wojskowej na terenie powiatu gołdapskiego od 2024 r. i w kolejnych latach. Zawarcie 

porozumienia z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim jest niezbędne w celu zapewnienia 

finansowego zabezpieczenia realizacji niniejszego zadania. 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że kwalifikacji wojskowej 

przeprowadzonej w 2023 roku polegało 181 osób. Z rocznika podstawowego do kwalifikacji 
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w roku bieżącym, na 123 osoby wezwane, stawiły się 94 osoby, w tym: - z gminy Gołdap – 

77 osób, z gminy Banie Mazurskie – 5 osób, z gminy Dubeninki – 12 osób. Z roczników 

starszych na 55 wezwań do kwalifikacji stawiło się 6 osób, w tym: z gminy Gołdap – 5 osób, 

z gminy Dubeninki – 1 osoba. Do kwalifikacji stawiło się również 3 kobiety z gminy Gołdap. 

Łącznie: do kwalifikacji stawiło się 103 osoby, w tym 3 kobiety. Sekretarz Powiatu Pani 

Anna Makowska podziękowała w imieniu Wydziału Organizacyjnego wszystkim gminom, 

które starały się to zadanie zrealizować mimo radykalnej zmiany przepisów oraz za olbrzymie 

zaangażowanie. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska dodała, że powiat został 

wyróżniony jako jeden z pięciu powiatów za wzorową realizację kwalifikacji wojskowej. 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska podziękowała pracownikom oraz Pani Staroście  

i Pani Skarbnik za współpracę. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Wojewodą Warmińsko-Mazurskim  

a Powiatem Gołdapskim dotyczącego przyjęcia do wykonania niektórych zadań z zakresu 

administracji rządowej związanych z przygotowaniem i przeprowadzeniem kwalifikacji 

wojskowej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski 
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Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że względów logistycznych, 

organizacyjnych pan Wojewoda zdecydował, że te porozumienie odbędzie się bezterminowo. 

 

Ad. 7d 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023 

–2036 /projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 9 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że wieloletnia prognoza 

finansowa odzwierciedla aktualny stan budżetu powiatu po dokonanych zmianach.  

Plan dochodów zwiększył się o kwotę 19 814,75 zł i po zmianach wynosi 67 214 021,88 zł. 

Plan wydatków zwiększył się o kwotę 19 814,75 zł i po zmianach wynosi 72 997 444,99 zł. 

Deficyt budżetu po zmianie wynosi 5 783 423,11 zł. Przychody budżetu po zmianie wynoszą 

6 823 423,11 zł. Rozchody 1 040 000,00 zł. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Wyszła Radna Pani Anna Falińska godzina 13.53. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023–2036. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Alicja Anna Iwaniuk, 

Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, 

Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (3) 

Anna Falińska, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski. 
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Ad. 7e 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w 2023 rok /projekt uchwały Rady Powiatu  

w załączeniu – zał. nr 10 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że plan wydatków budżetu 

powiatu zwiększa się per saldo o kwotę 19 814,75 zł. Plan dochodów zwiększył się o kwotę 

19 814,75 zł i po zmianach wynosi 67 214 021,88 zł. Plan wydatków zwiększył się o kwotę 

19 814,75 zł i po zmianach wynosi 72 997 444,99 zł. Deficyt budżetu po zmianie wynosi 

5 783 423,11 zł. Przychody budżetu po zmianie wynoszą 6 823 423,11 zł. Rozchody  

1 040 000,00 zł. 

 

Przyszła Radna Pani Anna Falińska godzina 13.56. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały 

Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu powiatu w roku 2023. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski. 

 

Ad. 8 

Interpelacja Radnych nie zgłoszono.  
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Ad. 9 

Zapytań Radnych nie zgłoszono.  

 

Ad. 10 

Wnioski i oświadczenia Radnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 11 

Odpowiedzi na zgłoszone zapytania, interpelacje i wnioski Radnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 12 

Odpowiedzi na zgłoszone wnioski Komisji Stałych Rady nie zgłoszono. 

 

Ad. 13 

Sekretarz Pani Anna Makowska na podstawie art. 25c ust. 12 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r.  

o samorządzie powiatowym zgodnie z upoważnieniem Starosty Gołdapskiego Pani Marzanny 

Wardziejewskiej oraz Przewodniczącej Rady Powiaty w Gołdapi Pani Alicji  Iwaniuk 

przełożyła informację w zakresie analizy oświadczeń majątkowych za 2022 rok, złożonych 

przez: - Członków Zarządu Powiatu, - Skarbnika Powiatu, - Sekretarza Powiatu,  

- kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, - osoby zarządzającej i członka organu 

zarządzającego powiatową osobą prawną, - osób wydających decyzję administracyjne  

w imieniu Starosty oraz 10 radnych Rady Powiatu w Gołdapi. Łącznie 38 oświadczeń 

majątkowych zostało złożonych w ustawowym terminie do 30 kwietnia br. Oświadczenia 

majątkowe zostały przekazane zgodnie z wymogami ustawowymi urzędom skarbowym 

właściwym ze względu na miejsce zamieszkania osób składających oświadczenia majątkowe, 

mianowicie: US w Olecku, US w Bartoszycach. Oświadczenie majątkowe Starosty 

Gołdapskiego Pani Marzanny Wardziejewskiej oraz Pani Przewodniczącej Rady Powiatu  

w Gołdapi Pani Alicji Iwaniuk zostało przekazane Wojewodzie Warmińsko-Mazurskiemu  

w ustawowym terminie, w których Wojewoda nie wykazał nieprawidłowości. Możliwość 

zweryfikowania prawdziwości danych zawartych w oświadczeniach przez przewodniczącą 

rady oraz starostę są ograniczone, można je jedynie sprawdzić pod względem formalnej 

poprawności i terminowości złożenia. Uwagi formalne do złożonych oświadczeń 

majątkowych są następujące: -wypełniano oświadczenia z pominięciem niektórych rubryk bez 

wpisywania formuły „nie dotyczy”, - nie wykazano powierzchni działek gruntu, na której 
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posadowiony jest dom, - nie zaktualizowano stanu zaciągniętych zobowiązań na dzień 

31.12.2022 r. - w zakresie zobowiązań pieniężnych o wartości powyżej 10 000,00 zł  

nie wykazano w związku, z jakim zdarzeniem zostało zaciągnięte, - nie wskazano adresów 

położenia wszystkich posiadanych nieruchomości, - wskazany adres zamieszkania osoby 

składającej oświadczenie był niezgodny z adresem zamieszkania podanym w złożonym 

zeznaniu podatkowym, - nie wykazano składników mienia ruchomego powyżej 10 000,00 zł, 

bądź wykazano zbyty w 2022 roku majątek mienia ruchomego. Reasumując wszystkie 

oświadczenia majątkowe zostały złożono zgodnie z terminem wymaganym w art. 25c ust. 5 

ustawy o samorządzie powiatowym. W złożonych oświadczeniach nie stwierdzono 

nieprawidłowości, natomiast drobne nieścisłości poprawiano w trakcie ich składania, osoby 

zobowiązane do złożenia oświadczenia majątkowego zostały poproszone o wniesienie 

poprawek bądź uzupełnień. W związku z brakiem stwierdzenia nieprawidłowości  

w analizowanych oświadczeniach majątkowych Starosta oraz Przewodnicząca Rady Powiatu 

nie podjęły żadnych dodatkowych czynności. 

 

Ad. 14 

Wolnych wniosków  nie zgłoszono. 

 

Ad. 15 

Głosu wolnego nie zgłoszono.   

 

Ad. 16 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Anna Iwaniuk podziękowała Radnym za pracę  

oraz gościom za uczestnictwo. Zamknęła obrady LXXII (72) Sesji Rady Powiatu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 19. stron kolejno ponumerowanych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu 

w Gołdapi 

 

Alicja Anna Iwaniuk  
 

 

 

Protokół sporządziła: Monika Bruszewska. 


